

CONSULATE GENERAL OF ISRAEL
GUANGZHOU



以色列驻广州总领事馆

Economic and Commercial Section
商务处

第十九届以色列农业博览会邀请函

致：海南省科技厅

以色列驻广州总领事馆商务处向贵厅致意！

“第 19 届国际农业博览会”将于 2015 年 4 月 28-30 日在以色列特拉维夫举行。该博览会每三年举办一次。历届博览会都吸引了来自包括中国在内的全球一百多个国家的政府、农业企业和科研机构派出的代表团参展，其中不乏部长级代表团。

以色列土壤和水等资源严重匮乏，却创造了高科技农业奇迹，其现代农业技术在国际上享有极高声誉。以色列创造了举世公认的先进高效农业生产体系，通过国际领先的高科技农业创新技术，培育出了以市场为导向的高品质农产品和现代农业企业。

本次博览会将展出以色列及世界各地的最新高科技农业、生态与环境技术，以及先进的农业生产设备；内容涵盖了农业生态、有机农业、精确农业、生物技术、禽畜及乳业、水产养殖业、花卉栽培、肥料及化学品、农业机械、温室设备、植物繁殖、植物保护、农作塑胶、家禽养殖、兽医、灌溉、水管理、营销和出口服务、软件与硬件、交钥匙工程项目和知识转让等。博览会将是农业生产商、研究人员、分销商、农业管理人员了解农业技术和创新研究的最新发展动态、交流信息和宣传推广农业技术和产品的绝佳平台。同时，参会人员也可以参加国际农业研讨会，拜访以色列有关政府部门、重要农业科研单位或企业，寻找合作项目和合作机会。

现诚挚邀请贵厅相关领导，并希望贵厅组织下属企事业单位、院校、技术人员和专家等相关人员赴以色列参加此次盛会。

To: Hainan Provincial Department of Agriculture

Greetings from the Economic and Trade Section of the Consulate General of Israel in Guangzhou. The 19th International and Agricultural Exhibition and Conference will be held in Tel Aviv Israel April 28-30. The past sessions of the event had attracted delegations from over one hundred countries representing governments, agricultural businesses, research institutes and academia, including many ministerial level delegations.

Faced with severe shortage of land of water resources, Israel created miracles in the modern agricultural technologies arena. The country enjoys supreme reputation for its contribution to the agricultural industry. Israel invented advanced and highly efficient agricultural production systems that are accepted worldwide. The country has cultivated market-oriented premium quality agricultural products and modern agricultural companies through innovative technologies.

The event will showcase latest agricultural technologies from Israel and around the world including Agri-ecology & Organic Agriculture, Agricultural Buildings, Agricultural Machinery, Aquaculture, Biotechnology, Bio Fuel, Fertilizers & Chemicals, Field Crops, Floriculture, Fruits & Citrus, Greenhouses & Horticulture, Irrigation & Water Management, Livestock, Dairy Farming & Small Ruminants, Plants Seeds & Propagation Material, Plant Protection, Plasticulture, Post-harvest Treatment, Poultry Farming, Precise Agriculture, R&D, Rural Development, Software & Hardware , Veterinary & Feeding System etc. It will be a unique opportunity for manufacturers, distributors, R&D personnel, business executives and government officials to learn latest development in the agricultural industry, exchange information and network with their counterparts. In the meantime, visitors can also participate in professional seminars, visit Israeli companies, research institutes and government agencies in order to seek joint projects and other collaborative opportunities.

We look forward to meeting you at Agritech Israel 2015.

Noa Heinemann
Economic & Trade Consul
海诺娅 商务领事

2014年12月02日

联系人：林学丹（商务官）
电话：020 – 85130519
电子邮箱：julin.lam@israeltrade.gov.il